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Protokół nr 26/20 

 

z posiedzenia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty, które odbyło się 

w dniu 14 grudnia2020 r. w trybie zdalnym 

 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia 9.00 

Zakończenie posiedzenia 9.37 

 

 

Posiedzenie Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty otworzyła i prowadziła 

Przewodnicząca Komisji Monika Nikołajew, która była obecna w siedzibie Urzędu Gminy. 

W posiedzeniu, które odbyło się w trybie zdalnym, udział wzięli członkowie komisji zgodnie 

z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. Na stan 6 członków Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty obecnych było 5 członków komisji. W trakcie sprawdzania obecności nieobecny 

był Radny Remigiusz Zakrzewski (nieobecność usprawiedliwiona), który dołączył 

do posiedzenia komisji o godzinie 9.08.  

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli zdalnie: Wójt Gminy Jerzy Makowski, Zastępca 

Wójta Gminy Dorota Mazur, Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka oraz Sekretarz Gminy 

Jadwiga Michalska. 

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

 

AD 1. Zatwierdzenie porządku obrad 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

zaproponowany porządek posiedzenia w brzmieniu jak niżej: 

1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia; 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 

2021 oraz Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Stargard na lata 2021 – 2031. 

Komisja kieruje Opinie do Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu w dniu 18 grudnia 

2020 r. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

zapytała, czy są uwagi do porządku posiedzenia, wobec braku uwag Przewodnicząca komisji 

poddała pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zatwierdzenia porządku posiedzenia stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 4 głosami „za” zatwierdziła porządek posiedzenia 

(Radny Maciej Lipka obecny na posiedzeniu nie brał udziału w głosowaniu z uwagi 

na problemy techniczne). 
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AD 2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard 

na rok 2021  

oraz  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Stargard na lata 2021 – 2031 

 

- Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard 

na rok 2021  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

powiedziała, że na posiedzeniu połączonym wszystkich stałych Komisji Rady Gminy była 

dyskusja w sprawie projektu budżetu Gminy na rok 2021, następnie poinformowała, 

że wszyscy Radni otrzymali projekt autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Stargard na rok 2021, z którą mogli się zapoznać. W związku z powyższym 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

Radna Agnieszka Bieniek zabierając głos powiedziała, że na komisji wspólnej prosiła, 

aby budowa chodnika na ul. Gryfa była wyszczególniona w projekcie budżetu, a w chwili 

obecnej została wpisana jedynie do wykazu zadań, co w opinii Radnej nie daje gwarancji, 

że zadanie będzie realizowane. Następnie Radna odniosła się do zapisu ww. wykazie, 

tj. budowy chodnika w Grzędzicach przy ul. Gryfa i powiedziała, że w jej opinii zbyt ogólnie 

zostało określone to zadanie. W związku z tym Radna powiedziała, że prosi, aby uzupełnić 

i doprecyzować w wykazie to zadanie, określając miejsca, w których chodnik ma powstać. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że zadanie budowy chodnika przy ul. Gryfa będzie 

obejmowało uzupełnienie newralgicznych miejsc, które Radna wskazywała w ciągu roku 

i te miejsca zostaną uzupełnione.  

Radna Agnieszka Bieniek powiedziała, żeby doprecyzować w wykazie odcinki, na których 

ma zostać wykonany chodnik przy u. Gryfa, ponieważ pojawiają się na ten temat różne 

informacje i mieszkańcy Grzędzic ucieszyli się, że wzdłuż ul. Gryfa będzie robiony chodnik, 

a okazuje się, że ta informacja jest nieprawdziwa. Radna poprosiła, aby doprecyzować, 

które to są newralgiczne miejsca i dopisać je do wykazu, aby jeszcze przed sesją przesłać 

Radnym. 

O godzinie 9.08 do posiedzenia Komisji dołączył Radny Remigiusz Zakrzewski. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że zostanie przygotowana odpowiedź, które 

odcinki będą realizowane. 

Radna Agnieszka Bieniek powiedziała, że niezrozumiałe dla niej jest ściągnięcie 

autopoprawką z projektu budżetu przebudowy ul. Spacerowej w Grzędzicach. Radna 

powiedziała, że chodzi o środki w wysokości 100 tys. zł na wykonanie dokumentacji. 

Następnie Radna zwracając się do Wójta powiedziała, że wie, iż ta inwestycja jest droga 

i trzeba ją rozłożyć na kilka etapów i lat, żeby móc ją realizować, ale dzięki dokumentacji 

można by się starać o dofinansowanie z funduszu samorządowego dróg lub z innych źródeł 

zewnętrznych, co znacznie obniżyłoby koszty. Radna powiedziała, że ciągle zarówno ona, 

jak i mieszkańcy zgłaszają tę drogę do naprawy i żadna metoda, która jest obecnie stosowana 

nie skutkuje. Radna poprosiła, aby zastanowić się nad wykonaniem projektu, żeby mieć 

wiedzę, jakie będą realne koszty przebudowy ul. Spacerowej, żeby starać się 

o dofinansowania ze źródeł zewnętrznych. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że na ten moment nie jest przewidziane wykonanie 

dokumentacji na ul. Spacerową, ponieważ dokumentacja też ma swój czas ważności, 

w związku z tym nie ma potrzeby, żeby robić dokumentację, w sytuacji kiedy nie wiadomo 

kiedy ten dokument będzie realizowany. 
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Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że wpłynęła opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie. 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

wobec wyczerpania głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 2021 wraz z projektem autopoprawki. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty po rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 2021 wraz z projektem autopoprawki, 

jednogłośnie tj. 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały 

wraz z projektem autopoprawki.  

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 2021 wraz z projektem autopoprawki stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

- Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Stargard na lata 2021 – 2031 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew otworzyła 

dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

Radna Agnieszka Bieniek zwróciła się z pytaniem do Wójta czy droga Wierzchląd – Skalin 

powinna zostać wpisana do WPF? Radna powiedziała, że ta droga została wpisana 

do autopoprawki do budżetu, gdzie na chwilę obecną nie jest znany koszt tej inwestycji. 

W związku z tym Radna zapytała czy na etapie dokumentacji można się wstrzymać 

i nie wpisywać tego zadania do WPF? 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że ta droga została wpisana do WPF, 

gdzie  w  2021r. jest zaplanowane 100 tys. zł, na 2022 r. 200 tys. zł, dopiero główny wydatek 

na tę drogę będzie przypadał na 2023 r. Wójt wyjaśnił, że środki na najbliższe dwa lata na tę 

drogę są nieduże. 

Radna Agnieszka Bieniek dodała do wypowiedzi Wójta, że po dwóch latach będzie wydatek 

w wysokości 3 mln zł na tę drogę, gdzie nie wiadomo czy te środki wystarczą. 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

wobec wyczerpania głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stargard na lata 2020-2031 

wraz z projektem autopoprawki. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty po rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stargard na lata 2020-2031 

wraz z projektem autopoprawki, 5 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stargard na lata 2020-2031 

wraz z projektem autopoprawki stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Stargard na rok 2021stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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AD 3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 18 grudnia 

2020 r. 

- Projekt Uchwały Nr XXII/1/20 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2021 rok  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XXII/1/20 w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały 

Nr XXII/1/20 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

- Projekt Uchwały Nr XXII/2/20w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Gminy Stargard na 2021 rok 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XXII/2/20 w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Stargard na 2021 rok. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały 

Nr XXII/2/20 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Stargard 

na 2021 rok stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

- Projekt Uchwały Nr XXII/3/20 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2021 r.   

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XXII/3/20 w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały 

Nr XXII/3/20 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r. stanowi załącznik 

nr 8 do niniejszego protokołu. 
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Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

- Projekt Uchwały Nr XXII/4/20 w sprawie zmian budżetu gminy na 2020 r. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XXII/4/20 w sprawie 

zmian budżetu gminy na 2020 r. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały 

Nr XXII/4/20 w sprawie zmian budżetu gminy na 2020 r., stanowi załącznik nr 9 

do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały(Radny Maciej Lipka obecny na posiedzeniu nie brał udziału 

w głosowaniu z uwagi na problemy techniczne). 

 

- Projekt Uchwały Nr XXII/5/20 w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy 

Stargard niewygasających z upływem roku budżetowego 2020 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XXII/5/20 w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Stargard niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2020. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały 

Nr XXII/5/20 w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Stargard 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2020 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

AD 4. Sprawy różne 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew otworzyła 

dyskusję w powyższym punkcie posiedzenia. 

Radna Agnieszka Bieniek powiedziała, że we wniosku skierowanym do Wójta prosiła 

o wpisanie do projektu budżetu wykonanie chodników na ul. Gryfa, żeby były realizowane 

nawet odcinkami, aby inwestycję dokończyć. Radna powiedziała, że przez cały ostatni rok 

mówiła o newralgicznych miejscach, ponieważ one są priorytetowe dla przechodniów i osób, 

które poruszają się samochodami. Radna podkreśliła, że należy mieć na uwadze, iż są całe 

odcinki do wykonania, ponieważ tam w ogóle nie ma chodników i trzeba je zrobić, 

żeby dokończyć inwestycję, która wcześniej została okrojona. 
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Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że jeżeli chodzi o chodnik przy ul. Gryfa, 

będą wykonane newralgiczne miejsca. Następnie powiedział, że Radna w swoim piśmie 

wskazuje wykonanie chodników na całym odcinku ul. Gryfa, czyli lewa i prawa strona drogi. 

Wójt wyjaśnił, że zostanie wykonany chodnik w newralgicznych miejscach. Następnie Wójt 

dodał, że Gminy nie stać na wykonanie chodnika po dwóch stronach.  

Radna Agnieszka Bieniek powiedziała, że czeka na doprecyzowany wykaz w sprawie 

chodnika przy ul. Gryfa w Grzędzicach. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

przypomniała, że prosiła, aby na moście w Witkowie Drugim przemalować pasy na poboczu, 

żeby było widoczne a także o uporządkowanie  pobocza. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że zadanie jest zgłoszone do wykonawcy i będzie 

wykonane. 

 

AD 5. Zamknięcie posiedzenia komisji 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty Monika Nikołajew podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie 

komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji  

Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

 

Monika Nikołajew 

 

Protokołowała: 

Aleksandra Przybyszewska 


